36 Oi Kwan Road, Wanchai, Hong Kong

通告 **NOTICE**

2022 年 2 月 28 日(星期一) 28th February, 2022 (Monday) 日期 Date

公眾人士 Public User 致 To 浸信會愛羣社會服務處 Baptist Oi Kwan Social Service 由 From

檔案編號 File No. HO-CA 21-075

灣仔總部大樓因出現新冠病毒初陽個案需暫時關閉

Head Quarter Building's temporarily closed due to preliminarily positive cases of COVID-19

本大樓於2月24日出現3宗對新冠病毒的自行快速檢測結果呈陽性個案。為保障員工及服務使用者 的健康,本大樓於即日起暫停開放至3月6日,進行全面清潔及消毒工作。本處與衞生署衞生防護中 心保持緊密聯絡,以作出合適的跟進。

There were 3 cases tested preliminarily positive of COVID-19 at this building on 24th February, 2022. To secure the health of all service users and our colleagues, this building will be closed from today until 6th March, 2022 for disinfection and cleaning. BOKSS will maintain close contact with the Centre for Health Protection of the Department of Health to take follow-up action as appropriate.

疫情期間,本處嚴格執行各項防疫措施,以減低受感染風險。

During the pandemic, BOKSS has been strictly implementing various disease prevention measures, to reduce the risk of infection.

如有任何查詢,可致電6樓總辦事處專線 3413 1638 與本處職員聯絡。 Should you have any enquiries, please contact Head office's (6/F) staff at 3413 1638.

如對服務有任何查詢,請致電:

Should you have any queries regarding the service, please contact:

1/F	6/F
灣仔課餘託管服務中心	總辨事處
After-school Care Services (Wan Chai)	Head Office
T: 3413 1661	T: 3413 1638
鄰里支援幼兒照顧計劃 (灣仔區)	7/F
Neighbourhood Support Child Care Project (Wan Chai)	//- 兒童及青少年身心健康服務
T: 3413 1664	Mental Wellness Service for Children and Youth
2/F	T: 3413 1542
培訓及就業服務	身心健康社區教育服務
Training and Employment Services	Community Mental Wellness Education Service
T: 3413 1561	T: 3413 1563
安老院舍外展專業服務	8/F
Multi-disciplinary Outreaching Support Teams for the Elderly	精神健康綜合社區中心樂心匯 (灣仔)
T: 2873 1113	Integrated Community Centre for Mental Wellnes
外展醫生到診服務	T: 5169 7287
Visiting Medical Practitioner Service	
T: 2729 8111	9/F
3/F	臨床心理及輔導服務
灣仔綜合兒童及青少年服務中心	Clinical Psychological & Counselling Services

for Mental Wellness (Wan Chai)

T: 3413 1604

祝願各位健康、平安!

Wan Chai Integrated Children and Youth Service Centre

Stay Healthy!

T: 3413 1556